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Verslag Raad van Bestuur 06/04/2020 

 

Aanwezig: Tim Mogal, Tom Lovink, Giannoula Tsakitzidis, Raf Baudewijn, Erwin Dirkx, Marc Vander 

Mierde, Tina Muyllaert, Jan Stryckers, Patrick Boes, Bart Danhieux 

Ambtshalve: François Mulleners 

Verontschuldigd: Alex De Brauwer 

 

1. Opening door de (onder)voorzitter 

Bart opent de vergadering. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering (zie bijlage) 

Na aanpassing van de nodige opmerkingen wordt het verslag goedgekeurd. 

 

3. Beheer SG 

3.1. Doordat Tina Muyllaert voor onbepaalde tijd afwezig zal zijn wegens ziekte zal de functie 

van Secretaris Generaal tijdelijk overgenomen worden door Patrick Boes. Als gevolg van het 

opnemen van deze functie zal Patrick gedurende deze periode geen stemrecht hebben in de 

Raad van Bestuur.  

3.2. Technische werkloosheid: de medewerkers zijn deels in technische werkloosheid gezet en 

dit volgens het aantal taken en de dringendheid hiervan na het stilleggen van de 

competities. Momenteel is het ook het juiste moment om bepaalde taken die zijn blijven 

liggen terug op te nemen en af te werken. Dit alles is opgenomen in een to-do lijst. 

 

4. Beheer RvB 

4.1. Organisatie van de SAV en de verschillende scenario’s: 

Door de coronacrisis is het momenteel niet zeker of de Statutaire Algemene Vergadering 

(SAV) kan doorgaan in mei. Moet er geen plan b voorzien worden? 

Volgens Tim is hier nog geen juridische grond voor aangezien dat de huidige maatregelen 

i.v.m. de coronacrisis nog niet voor de maand mei gelden.  

De uitnodigingen voor deze vergadering moeten 30 dagen op voorhand verstuurd worden. 

Indien nodig kunnen we dit nog doen onder voorbehoud 

Alternatieven zouden kunnen zijn: digitaal organiseren of schriftelijke besluitvorming  

Voorlopig wordt de datum vastgelegd op 26 of 28 mei. Patrick checkt met het Elewijt Center 

welke datum mogelijk is. 

4.2. Initia Hasselt vraagt: 

- Of er een herberekening kan gebeuren van de bondsbijdrages (o.a. omdat de spelers 

ook maar voor 7.5 maand verzekerd horen te zijn, het personeel op economische 

werkloosheid staat, etc). Antw. Momenteel kunnen wij hiervan geen herberekening 

maken omdat we de grootte van de werkingskosten pas op het einde van het seizoen 

kennen want o.a. Ethias zegt nu geen uitspraak hierover te kunnen doen aangezien 

zij pas op het einde van het seizoen een herberekening zullen maken. Sinds 6/04 

staan de personeelsleden gedeeltelijk op technische werkloosheid maar wij moeten 

nog afwachten wat de impact hiervan is op de subsidies.  
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- Of zij uitstel van betaling  kunnen krijgen van de door de club aan de bond 

verschuldigde bedragen. Antw. Hiervoor moeten zijn een aanvraag indienen 

conform de reglementen. Dit zal dan vervolgens bekeken worden.  Bij de 

maatregelen van de regering i.v.m. de coronacrisis is er geen KB voor uitstel van 

betaling van sportclubs voorzien. 

4.3. Bocholt vraagt: 

- Een creditnota voor de € 800 inschrijvingsgeld wat betaald is voor de Play-Offs/Play-

Downs daar deze competitie nog niet gestart is. Antw.: De federatie heeft hier werk 

en kosten in gestoken: misschien 50%. 

- Tijdens de Bijzondere Algemene Vergadering dd. 11 maart 2020 is beslist dat de 

solidariteitsbijdrage  teruggestort zou worden. Wanneer mogen de clubs de storting 

verwachten? Antw.: Tijdens de BAV is duidelijk gezegd dat voor de clubs die de 

solidariteitsbijdrage al gestort hebben dit bedrag zal gecrediteerd worden. Verder 

zullen de interlandtickets die gratis aangevraagd zijn ook gefactureerd worden 

aangezien deze tickets gecombineerd zijn met de solidariteitsbijdrage. 

4.4. De stortingen naar de scheidsrechters zijn stopgezet. Deze zullen normaal gezien, als de 

situatie dan terug genormaliseerd is, opnieuw hernomen worden in augustus. Er wordt een 

email opgemaakt door Patrick om alle scheidsrechters te vragen hun eindafrekeningen op 

te sturen naar de VHV. Dit zal in de loop van de komende twee maanden verwerkt worden. 

Algemene email naar de scheidsrechters voor eindafrekening en naar Francois doorsturen. 

Francois zorgt ervoor dat deze email naar alle scheidsrechters verstuurd wordt. 

Leveringsplicht: ongeveer 80% van de wedstrijden is doorgegaan. We voorzien een verlaging 

van 15 naar 12 wedstrijden en voor startende scheidrechters verlagen we van 8 naar 6. 

Probleemgevallen apart te bekijken door de regio’s. Sommigen fluiten meer naar het einde 

van het seizoen. 

Regioverantwoordelijken zijn gevraagd om de lijsten op te stellen. 

4.5. Leveringsplicht scheidsrechters: De normale leveringsplicht is 15 en 8 wedstrijden voor 

scheidsrechters, respectievelijk beginnende scheidsrechters. Aangezien dit seizoen 

ongeveer 80% van de wedstrijden is doorgegaan wordt dit aantal op 12 respectievelijk 6 

wedstrijden gebracht. Scheidsrechters die net onder dit aantal zitten zullen apart 

geëvalueerd worden door de regio’s.  

 

5. Financiën 

5.1. Patrick gaat deze week en volgende week de jaarrekening van 2019 in detail doornemen 

Verder gaat hij ook een cash-out plan opmaken voor 2020. Binnen uiterlijk 2 weken zal er 

een extra RvB zijn om dit door te nemen. Patrick gaat hiervoor de hulp van Alex en SBB 

inroepen. 

 

6. Cellen en Commissies 

6.1. Volgende week IT-Commissie: met minimum budget maximaal proberen te verbeteren. 

Volgende week uitzoeken. Opm. Giannoula: JSF : niet alles is uit platform te halen. 

De nieuwe competitie is in te geven in platform. 

Contract moet getekend worden met PHPro. Patrick kan dit doen. 

Kunnen clubsecretarissen dit ingeven? Ja dit kan. Opleiding moet voorzien worden voor 

secretarissen. 

6.2. Ges: aanvraag voor een project: Thomas Moore win-win. Tom Vandijck en Jacobs Jimmy zijn 

bijgetreden. Verder zitten Linde Panis, Gianoula Tsakitzidis, Sabine Stieglitz en Yves 

Schroven hierbij. Yves is nog niet aanwezig geweest, maar geeft wel feedback op verslagen.  

6.3. Breedtesport: door de stopzetting van de competities heeft Gerrit nu de tijd om een 

reglement uit te schrijven voor G-Handbal. Bart ondertekent de overeenkomst met 

Paranthee-Psylos. 
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6.4. Hervorming: geen klachten gehad van de nationale ploegen. 

Bart heeft gecommuniceerd naar de clubs over de tornooivorm die voorzien wordt. Indien 

niet nodig is gaat dit niet door. 

Op regiogebied is er voor de heren in Limburg maar 1 P-ploeg, namelijk Bilzen. Arena is een 

R-ploeg. 

Bij de dames was er bij de inschrijving in mei in Limburg geen P-ploeg. Sint-Truiden heeft 

in september gevraagd om alsnog als P-ploeg te kunnen deelnemen wat door RCL aanvaard 

is. Zij moeten hun betaling nog in orde maken. Hamont-Achel is een M19 ploeg en kan niet 

stijgen. 

Voor Liga 3 Heren stijgt dus uit elke regio 1 ploeg. 

Voor Liga Dames stijgt dus uit elke regio 1 ploeg. 

 

Voorstel Marc: Kunnen we nu ook Liga hervormen zodat er niet meer zo ver moet gereisd 

worden? Dus Liga 2+3 hervormen naar 2 reeksen naast elkaar. Scheidsrechters moeten 

minder ver reizen (= goedkoper) voor clubs ook goedkoper (transport). 

Beslissing: We gaan dit nu niet doorvoeren. Dit moet 1 jaar op voorhand gecommuniceerd 

worden. Dit is nu niet gebeurd. Als we dit nu doorvoeren kunnen ploegen die momenteel in 

Liga 2 spelen volgend jaar zakken naar regio-niveau. 

Dit voorstel is wel aanvaardbaar voor seizoen 21-22. We gaan 1 seizoen wachten en de clubs 

bevragen. Niet elke club zou voorstander zijn van dit systeem. Het niveauverschil binnen de 

reeks stijgt. 

De bevraging moet strak geformuleerd zijn en er moet een targetdatum opgezet worden. 

We moeten duidelijk op papier zetten wat er gebeurt na volgend seizoen (voor hervorming). 

 

7. Varia 

7.1. Francois zegt dat zijn mandaat beëindigd is sinds 28 februari. Er is geen nieuwe kandidaat 

waarop beslist is dat Francois verder doet tot eind juni. Het SR-comité gaat een andere 

organisatie uitwerken voor de functie van chef-scheidsrechter zodat dit makkelijker 

behapbaar en alzo dus ook draaglijker is.  

7.2. Patrick heeft het secretariaat (Tessa) opdracht gegeven om uit te kijken naar een nieuw 

pand voor het secretariaat aangezien het huidige pand gaat verkocht worden. 

7.3. Kernteam neemt terug bij elkaar geroepen worden: Linde neemt het initiatief hierin over 

van Tina. 

7.4. De contracten van de scheidsrechters moeten in orde zijn voordat de eindafrekening kan 

uitbetaald worden. Het secretariaat kijkt na wie zijn contract nog niet getekend heeft en 

contacteert deze scheidsrechters om dit in orde te brengen.  

7.5. Bart meldt dat Jean-Luc Dessart (LFH) voorstelt om de nacompetities te laten starten 

volgens het systeem 3 3 – 2 2 – 1 1: competitiehervorming: LFH 6 ploegen PO 6-5-4-3-2-1   3-

3-2-2-1-1 

Wij willen het systeem van 6-5-4-3-2-1 graag behouden. We zijn van mening dat een club 

die na de reguliere competitie bovenaan staat, deze voorgift verdiend. Bij een systeem van 

3-3-2-2-1-1 kan je na één wedstrijd al onderaan staan en dan verliest de reguliere competitie 

aan belang. Dus wij zien geen reden om dit te veranderen. 

 


